
Zápis z členské schůze 
ÚP Boxerklubu ČR Hradec Králové 

 
sobota 1. února 2014 
hospoda U Lorenců, Čeperka  
začátek: 10.00  
konec: 12.50  
přítomno: 27 členů + 1 host  
schůzi řídil: Petr Vlček  
 
Program  
 
1. Zahájení a volba komisí  

Petr Vlček přivítal přítomné členy pobočky na členské schůzi a seznámil členy s jejím 
průběhem. Proběhla volba komisí: mandátová (Eva Schunke a Alena Kaplanová) – zvolena 
jednohlasně, návrhová (p. Ratajová, p. Chaloupek) – zvolena jednohlasně. Zapisovatelkou 
byla jednohlasně zvolena Pavla Morávková. Podle prezenční listiny bylo konstatováno, že je 
přítomno 27 členů + 1 host, pro hlasování je tedy nadpoloviční většinou 14 členů.  
 
2. Zpráva předsedy pobočky  

Josef Morávek ve své zprávě shrnul uplynulý rok 2013, viz zpráva.  
 
3. Zpráva poradce chovu  

Josef Dolejš informoval ve své zprávě o vrzích a odchovech v pobočce: bylo nakryto 
12 fen, z toho zabřezlo a porodilo 9 fen, 2 nezabřezly, 1 fena potratila. Narodilo se 74 štěňat, 
z toho 15 bílých, z toho ponecháno 27 psů, 27 fen. Ve zprávě dále seznámil i s použitými 
krycími psy. Zhodnotil chovatelské akce – svody dorostu a zkoušky chovnosti a klubovou 
výstavu pobočky z pohledu poradce chovu. Pro zájem se zkouška vytrvalostní uskutečnila se 
4 jedinci. Apeloval na chovatele pobočky, aby více zangažovali nové majitele štěňat. 
Seznámil se seminářem, konaným v Říčanech u Prahy dne 30. 11. 2013, o příbuzenské 
plemenitbě. 

  
4. Zpráva hospodáře pobočky  

Jana Žemličková seznámila členy se stavem na účtech i v pokladně: k 31. 12. 2013 
činila hotovost v pokladně 5.229 Kč a 48,50 €; zůstatek na účtu 116.645,76 Kč. Vznikl jeden 
bankovní účet. Jana Žemličková doporučila provést výběr jiného bankovního ústavu pro 
vedení běžného účtu. 

  
5. Zpráva výcvikáře pobočky  

Vladimír Žáček ve své zprávě shrnul výcvikovou činnost v roce 2013. Zhodnotil 
výcvikové setkání, letní výcvikový tábor a dále aktivní výcvikovou i závodní činnost Petra 
Vlčka.  

 
6. Zpráva revizní komise  

Petr Dolejš informoval o kontrole hospodaření, která proběhla 1. 2. 2014. 
Konstatoval, že vše souhlasí se zprávou o hospodaření. Doporučil, ve lhůtě do 30 dnů, 
předložit členovi RK p. Půlpánovi vyúčtování jednotlivých akcí 2013 položkově a výše 
uvedený způsob vyúčtování přikládat jako přílohu zprávy o hospodaření za každý daný rok 
revizní komisi i členské schůzi 
 
7. Diskuze  
 
P. Veverka nabízí k dispozici plochu Opatovického cvičiště parkoviště, fotbalovou tribunu, 
toalety na fotbalovém stadionu pro pořádání akcí ÚP Hradec Králové. Nutnost domluvit 
podmínky pro využívání prostor se ZKO Opatovice, pro potřeby akcí pořádaných pobočkou. 



P. Půlpán a p. Dolejš místo doporučují. P. Morávek potřebuje vědět, jestli se o vše potřebné 
k pořádání akce postarají (stany, občerstvení,…) J. Žemličková dodala, že je nutno jednat 
s OÚ Opatovice jako s pronajímatelem.  
J. Žemličková připomněla možnost poskytnout P. Vlčkovi finanční příspěvek na reprezentaci 
pobočky na závodech v roce 2013, bude projednáno ve výboru pobočky. 
J. Dolejš informoval přítomné členy o semináři, který proběhl 30. 11. 2013 v Říčanech u 
Prahy. Tento seminář o příbuzenské plemenitbě vedl p. Kvapil. Hovořil o předcházení 
příbuzenské plemenitbě a o spondylóze zvířat.  
Členské příspěvky pro rok 2015 zůstávají ve stejné výši.  
 
9. Usnesení  
 
Návrh na usnesení zpracoval p. Chaloupek. Usnesení bylo jednohlasně schváleno.  
Členská schůze:  
a) bere na vědomí volbu komisí mandátové a návrhové,  
b) zprávy předsedy, poradce chovu, hospodáře, výcvikáře, revizní komise,  
c) ukládá výboru uspořádat svody dorostu a zkoušky chovnosti, vytrvalostní zkoušku, letní 
výcvikový tábor a klubovou výstavu ve stanovených termínech.  
 

Zapsala: Pavla Morávková 


